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Protokół 
z posiedzenia Komisji Inwentaryzacji i Wspierania Inicjatyw Dotyczących Rynku Pracy, 

Promocji oraz Handlu i Usług, odbytego w dniu 14.04.2010r. 
 
 
 
Spotkanie odbyło się w salce narad Urzędu Miejskiego w Więcborku 
 
Posiedzenie trwało od godz. 10:00 – do godz. 11:00. 
 
Obecność według załączonej listy obecności. 
 
Spoza Komisji w spotkaniu uczestniczyli. 
 

1. Przewodniczący Rady Miejskiej - Józef Kujawiak 
2. Burmistrz Więcborka   - Paweł Toczko 
3. Referent ds. Promocji i Sportu - Monika Kotarak 

 
 
Na wstępie przewodniczący Komisji p. Stanisław Posieczek powitał zebranych, po czym 
przypomniał porządek obrad spotkania, który obejmował:  
 
1. Strefa płatnego parkowania w Więcborku : 

a) ustalenie strefy objętej płatnym parkowaniem, 
b) strona organizacyjna funkcjonowania parkingów 
c) odpłatność. 

4.   Sprawy róŜne.  
 
Następnie zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi, bądź propozycje do powyŜszego, 
takowych nie zgłoszono więc przystąpiono do realizacji przyjętej tematyki. 
 
Przed dyskusją w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji odczytał treść projektu 
Regulaminu korzystania z płatnego, niestrzeŜonego parkingu samochodowego oraz szaletu 
miejskiego.  
 
Projekt stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego Protokółu.    
 
Jako pierwszy głos w dyskusji zabrał Przewodniczący Komisji pytając ile jest miejsc 
parkingowych. 
 
Pani Kotarak powiedziała, Ŝe pięćdziesiąt miejsc znajduje się na parkingu przy ulicy Wodnej, 
natomiast na Rynku miejsc tych jest przewidzianych 40 + dwa dla osób niepełnosprawnych. 
 
Burmistrz Więcborka zaproponował w tym miejscu, aby w punkcie 4 niniejszego Regulaminu 
zwolnić z opłat pojazdy słuŜące do celów poŜytku publicznego np. autobus do poboru krwi, 
który zatrzymuje się w kaŜdy poniedziałek na więcborskim Rynku, lub inne uzgodnione 
wcześniej z dzierŜawca obsługującym parking. 
 
Sugestią radnego Balcera był z kolei pobór wyŜszej opłaty za postój autobusów. 
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Radny Roman Mroczkowski do powyŜszego dodał, Ŝe dobrze byłoby, oprócz poboru wyŜszej 
opłaty, wydzielić miejsce oznaczone kopertą wyłącznie dla autobusów.  
 
W trakcie posiedzenia radni mieli moŜliwość przeanalizowania map przedstawiających oba 
parkingi, więc Burmistrz wyjaśnił od razu, Ŝe wskazane tam miejsce parkowania autobusu 
jest dokładnie przemyślane. Chodzi tu bowiem głównie o autobus, który obsługuje pogrzeby. 
Wydzielone miejsce zapewni wygodę i bezpieczeństwo pasaŜerom, oraz pozwoli uniknąć 
sytuacji kolizyjnych. 
 
Radny Roman Mroczkowski, był zdania, Ŝe autobus praktycznie zajmuje dwa miejsca 
postojowe, zatem powinno kasować się w tym przypadku podwójna stawkę. Ponadto radny 
pytał, czy miejsca dla osób niepełnosprawnych są odpowiednio oznakowane. 
 
Tak są – odpowiedział Burmistrz. 
 
Radny Mroczkowski ponownie zabierając głos pytał o miejsca przeznaczone na postój 
taksówek  i czy przewidziana jest tu równieŜ jakaś opłata. 
 
Pani Kotarak powiedziała, Ŝe wzorując się w tym względzie na zasadach obowiązujących  
w innych miejscowościach, gdzie taka opłata nie obowiązuje, chcieliby aby taka zasada 
obowiązywała i u nas. 
 
Przewodniczący Komisji chciał wiedzieć, czy ustalono juŜ termin przetargu oraz stawkę 
dzierŜawy. 
 
Burmistrz mówił, iŜ Sępólno ogłaszając przetarg sugerowało kwotę dzierŜawy nie mniejszą 
niŜ 2.000,0 zł miesięcznie i taka opłatę obecnie pobierają. Natomiast podobny przetarg odbył 
się w Kamieniu i nie zgłosił się Ŝaden chętny. 
 
Kiedy miałby się odbyć przetarg w Więcborku ? – Przewodniczący Komisji. 
 
Projekt uchwały planowano przedstawić do zatwierdzenia na sesji majowej i po przyjęciu 
uchwały zostałby ogłoszony przetarg – p. Kotarak. 
 
Czy określono juŜ wymogi, względnie uwagi dotyczące potencjalnych dzierŜawców, którzy 
obsługiwaliby oba parkingi ? – Przewodniczący Komisji. 
 
Pani Kotarak wyjaśniła, Ŝe wszystkie tego typu elementy ujęte zostaną w przetargu. Dodała 
równieŜ, Ŝe obliczono, iŜ biorąc pod uwagę ilość miejsc parkingowych, oraz wysokość 
proponowanych stawek, przy pełnym zapełnieniu parkingów, miesięczna kwota przychodu 
wynosi 28.000,00 zł. Uznano więc, Ŝe stawka 2.000,00 zł za dzierŜawę nie jest kwotą 
wygórowaną.  
 
W tym miejscy radny Roman Mroczkowski, odbiegając nieco od tematu dyskusji wskazał na 
niedogodności związane z parkowaniem na nowo wybudowanym parkingu przy ulicy 
Wodnej. Problem polega na tym, Ŝe wjazdy wyznaczono pod kątem 90º, a powinny być one 
półkoliste. Na dzień dzisiejszy próba zaparkowania moŜe zakończyć się uszkodzeniem felgi. 
Jest to niewątpliwie, zdaniem radnego, błąd techniczny, który naleŜy skorygować. Być moŜe 
pewnym udogodnieniem byłaby dokonanie, juŜ na samym parkingu, zmiany organizacji 
ruchu / dot. wjazdu i wyjazdu/ i warto taką opcję przemyśleć. 
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Burmistrz uznał, Ŝe parking wykonany został zgodnie z załoŜeniami – wytycznymi 
opracowanego projektu i on osobiście parkując na tym parkingu nie miał Ŝadnych problemów.  
Zawsze jednak tak jest, Ŝe prawidłowość wykonania i praktyczna uŜyteczność weryfikuje 
Ŝycie, a w tym przypadku kierowcy parkujący samochody. JeŜeli usterka okaŜe się 
rzeczywiście dotkliwa- uciąŜliwa pewne rzeczy trzeba będzie poprawić. 
 
Radny Marian BłaŜejewski uwaŜał, Ŝe poprawy estetyki zewnętrznej wymaga budynek 
znajdujący się przy parkingu przy ulicy Wodnej.   
 
Burmistrz odparł, Ŝe budynek ten naleŜy do parafii i z tego co wie jest pod objęty nadzorem 
konserwatorskim. Oznacza to, Ŝe nie moŜliwa jest jakakolwiek interwencja bez konsultacji  
z konserwatorem zabytków.   Poza tym Proboszcz naszej Parafii nie ma na ta chwilę środków 
niezbędnych do przeprowadzenia koniecznego remontu / wymiana eternitu, otynkowanie 
budynku itp./. 
 
Przewodniczący RM uwaŜał natomiast, Ŝe  nie ma sensu zwlekać z podjęciem uchwały w 
sprawie przedmiotowego regulaminu aŜ do miesiąca maja i poddać ją pod głosowanie juŜ na 
sesji kwietniowej.   
 
 
 
Po tej dyskusji przystąpiono do zaopiniowania projektu regulaminu z uwzględnieniem 
wnioskowanych zmian tj. wprowadzenia zapisu dotyczącego podwójnej stawki za 
parkowanie autobusów, oraz ujęcia zwolnienia z  tych opłat pojazdów słuŜących na inne 
cele publiczne / autobus w którym pobierana jest krew itp. /.    
 

Opinia Komisji jednomyślnie pozytywna 
 
 
W sprawach róŜnych Przewodniczący Komisji poinformował o mających się odbyć  
w miesiącu maju uroczystych obchodach 100-lecia Ochotniczej StraŜy PoŜarnej w Sypniewie 
i honorowych gościach, którzy prawdopodobnie pojawia się na imprezie. 
 
Radny Ireneusz Balcer równieŜ jako członek OSP Zabartowo wyraził zaniepokojenie brakiem 
pracownika, który zajmował się w Urzędzie Miejskim sprawami Jednostek OSP  
i konsekwencjami jakie moŜe to wywołać. 
 
Tu Burmistrz wyjaśnił, Ŝe p. Łańska, która dotychczas zajmowała się tymi sprawami 
przebywa obecnie na urlopie chorobowym, ale w kwestiach formalnych zastępować ją będzie 
p. Magdalena Starzecka, a kiedy zajdzie jakaś szczególna potrzeba p. Łańska pojawi się  
w Urzędzie i problem zostanie rozwiany. Nie ma zatem powodów do obaw. 
 
Przewodniczący RM przypomniał o konieczności przygotowania przez poszczególne 
jednostki OSP szczegółowego preliminarza wydatków. Wówczas będzie pełny obraz sytuacji 
i łatwiejsze będzie rozliczanie tych wydatków. 
 
Radny BłaŜejewski pytał z kolei, co dalej w kwestii przekazania  budynku dla OSP w 
Runowie Krajeńskim. Rada Sołecka przeznaczyła cały fundusz na remont tego obiektu i 
naprawdę szkoda Ŝeby one przepadły. 
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Burmistrz zaproponował, by zaraz po posiedzeniu radny razem z nim poszedł do p. Michała 
Bąka, który zajmuje się sprawą i wspólnie zorientują się na jakim obecnie etapie jest ta 
sprawa. 
 
Radny Posieczek dodał, Ŝe oprócz pieniędzy z funduszu sołeckiego na wyŜej wymieniony cel, 
StraŜacy z Runowa złoŜyli wniosek o środki na remont do Zarządu Wojewódzkiego StraŜy 
PoŜarnych. Z tego, co wie z tego ostatniego źródła moŜna pozyskać nawet 5.000,00 zł. 
Szkoda byłoby zatem nie wykorzystać takich środków. 
 
Na tym spotkanie zakończono. 
 
 
Prot. I. Mrozek 
 
 

Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                             /…/     Stanisław Posieczek 
 
  


